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Sundheds- og Ældreudvalget har den 5. november 2020 stillet følgende spørgsmål nr. 

206 (Alm. del) til sundheds- og ældreministeren, som hermed besvares. Spørgsmålet 

er stillet efter ønske fra Liselott Blixt (DF).  

 

Spørgsmål nr. 206:  

”Vil ministeren sikre mest muligt sundhed for pengene ved at investere i adgang til 

sensorbaseret diabetesteknologi til alle type-1 diabetespatienter som en del af 

Finansloven for 2021? Og vil ministeren i benægtende fald redegøre for hvorfor?” 

 

Svar:  

Det er en prioritet for regeringen, at personer med diabetes får den rette hjælp og 

behandling i forhold til at leve med deres sygdom. Det er ligeledes vigtigt for mig at 

sikre mest mulig sundhed for pengene.  

 

Finansloven forhandles fortsat. Jeg kan dermed ikke referere fra pågående lukkede 

forhandlinger, og kan ikke besvare spørgsmål som omhandler, hvilke tiltag der vil 

blive inkluderet i finansloven for 2021.  
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